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VALORACIÓ “Encara no s’ha pogut veure ben bé
quin és el projecte de CiU” ALCALDIA “El PSC
respectarà la llista més votada, com és tradició”

“Cal més
cohesió
social”

Montserrat Pla  Alcaldable del PSC a Llagostera

a candidata del PSC a Lla-
gostera, Montserrat Pla,
destaca la necessitat de
treballar per la cohesió so-
cial, potenciar el creixe-

ment econòmic i, també, reforçar el
mercat setmanal, entre altres
propostes.

Què ha provocat el seu retorn a la
primera línia de la política local?
Jo no havia deixat mai la política lo-
cal; sempre he continuat treballant
amb el PSC pel meu poble. De tota
manera, havíem format un grup de
persones i darrerament ens reu-
níem per parlar de Llagostera. La
meva intenció inicial no era tornar
a encapçalar la llista del PSC, però
m’ho van demanar i, la veritat, tot i
que em va sorprendre, em va fer
molta il·lusió.

L
Joan Trillas
LLAGOSTERA

Vostè va formar part del projecte
d’Entesa, que va governar vuit
anys. Com el valora amb la pers-
pectiva del temps?
Els primers anys van estar molt bé;
teníem realment un projecte de po-
ble. Penso que es va fer un molt bon
plantejament per Llagostera.

Però vostè va acabar a l’oposició?
El problema va venir en el segon
mandat. Els quatre anys següents la
resta de companys van arraconar el
PSC o no hi van confiar, i l’alcalde
em va treure les competències. Per
això vaig passar a l’oposició com a
regidora no adscrita.

Ara governa CiU. Com valora la se-
va acció de govern?
Els primers quatre anys d’un nou
govern es fa difícil poder valorar-lo
bé. Especialment, i com és el cas,
quan està executant els projectes
que es van plantejar des del govern
de l’Entesa. Per això penso que ho

han tingut molt bé. Només cal mi-
rar el barri antic o la biblioteca, tots
són projectes nostres. Encara no he
pogut veure exactament quin és el
projecte de CiU.

Quines seran les prioritats per al
PSC?
En un moment complicat com l’ac-
tual pensem que cal apostar per la
cohesió social. Pensi que Llagostera
és ara mateix un mosaic de moltes
nacionalitats, a banda de la gent
d’altres poblacions que ha vingut a
viure a casa nostra, que també cal
tenir en compte. Cal fer un esforç
perquè la gent nouvinguda conegui
la nostra realitat i s’hi adapti. Dit
amb unes altres paraules: cal que
tothom tingui els mateixos drets i
obligacions.

Realment és una necessitat?
Sí, tot i que el creixement del poble
ja està marcat, cal trobar un millor
encaix per millorar la qualitat de vi-
da. Si estàs a gust al poble i tens bo-
nes relacions amb els teus veïns, la
vida és més fàcil per a tothom.

A banda d’aquesta prioritat, quines
altres necessitats creu que té ara
mateix Llagostera?
Penso que cal enfortir tot el teixit
econòmic. Molta gent es dedicava a
la construcció, i això ha tingut els
seus efectes. Hi ha un tema impor-
tant del qual no es parla, que és el
mercat setmanal. Pensem que cal
una remodelació del passeig de
Pompeu Fabra, sense que ho paguin
els veïns, per enfortir el mercat.

Tot i l’aventura de l’Entesa, hi ha
la possibilitat d’un pacte d’es-
querres?
El PSC respectarà la llista que
sigui més votada, tal com ha estat
tradició entre els socialistes a
Llagostera. ■

Entregada i
constant
Montserrat Pla és
de Llagostera de
tota la vida, tot i
que va viure uns
anys a Banyoles.
Té estudis d’em-
presarials, però fi-
nalment es va de-
dicar a a la seva fa-
mília, a més d’im-
plicar-se de molt
joveneta amb el
socialisme i amb
entitats i movi-
ments associati-
us. Té fama de dir
les coses pel seu
nom.

Pla ha tornat a encapçalar el PSC perquè vol continuar treballant per Llagostera ■ MANEL LLADÓ

Com els afecta que el número de regidors per esco-
llir passi de tretze a disset?
Dóna més de valor als grups més "voluminosos" però
també fa que sigui una mica més fàcil sumar prou
vots per tenir més regidors.

Per què no hi ha hagut un tripartit a l’Escala?
Ens havíem de fer socialistes. Volien que hi hagués
un únic partit. Al final els hem convençut que el
Parc Natural és bo, quan abans no volien sentir-ne a
parlar. Volien que apliquéssim només el seu progra-
ma i nosaltres entenem que no havia de ser així.

Si fossin decisius per governar amb el PSC i ERC,
què demanarien a canvi en aquestes eleccions?
Ja ens entendríem, hauríem de parlar de programa.
Ens interessa molt la defensa del Parc Natural, que
cada cop està menys clar per la pressió convergent.

S’han queixat, com CiU, de falta d’informació i de la
manera de fer del govern municipal.
En Josep Maria, quan era alcalde, feia una reunió
abans de decidir un tema i després podia fer el que
volgués perquè n’havíem parlat. Ara ens saltem di-
rectament la reunió i anem seguint les coses com
podem, moltes vegades a través dels mitjans.

Diria que el govern no ha volgut saber res de l’opo-
sició?
Quan ha tingut el pacte fet no ha volgut saber-ne res.

Com valora la tasca del govern?
No ha estat gaire malament, però és que ens han ar-
ribat molts diners del Plan Zapatero que han per-
mès fer moltes coses. Qualsevol ho voldria.

Això s’ha acabat.
Aquest mandat han estat de sort, el pròxim, no; i a
més han aprofitat per retallar prestacions socials,
amb una rebaixa del doble respecte de la resta de co-
ses que s’han retallat a l’Ajuntament.

Ha faltat manca de sensibilitat social?
Convenia més inaugurar quatre coses abans del fi-
nal del mandat i no haver de carregar la població
amb contribucions especials.

L’Ajuntament disfressa la veritat quan diu que ha
reduït el dèficit?
Ja estem acostumats a l’enginyeria econòmica: ni
els números són tan bons com diuen ni tan dolents
com afirma part de l’oposició. ■

“El govern no ha
volgut saber res
de l’oposició”
Àngel Rodríguez. CANDIDAT D’ICV A L’ESCALA
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Andreu Mas

El candidat, fotografiat a l’Escala ■ FERRAN MAGRET
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